

# Referat bestyrelsesmøde Vestervang 6.5-2010

Godkendelse af referat

## Formanden:

1. Siden sidst  
*Melissa har en hest på midlertidig opstaldning  
WC og repos males efter hævværk  
Vi skal deltage med to heste som trækkes rundt med børn til byens sommerfest  
Sannebo har ønsket tilskud til tur til Wilhelmsborg*
2. Møde med Vestervangsfonden den 11. maj  
*Vi skal holde møde med fonden, vi forelægger dem vores problemer bl.a. mht. bygninger og dræn*
3. Herunder punkter til dagsorden, forplejning m.m
4. Dialogmøde med folkeoplysningsudvalget onsdag den 19. maj 18.30 på \_Vestervang  
*Vi skal vise Vestervang frem og fortælle om klubbens drift. Herefter holder udvalget møde i rytterstuen*
5. Herunder punkter til dagsorden, Vestervang skal gøres klar

## Driftudvalg:

1. Møde med kommunen  
*Ridehusbund udkiftes uge 20, det vil vare 2-3 dage*
2. Ref fra arbejdsdagen  
*Godt fremmøde, god stemning, arbejdsopgaver uddelt*
3. Hvordan går det i staldene
4. Øvrigt  
*Der iværksættes ormepøver  
Foldene skal sprøjtes mod ukrudt*

## Kassereren (der var afbud fra kassereren)

1. Problemstillinger
2. Budget i henhold til dialogmøde og møde med Vestervangsfonden
3. Afregning fra akademisk weekend

## Stævneudvalg:

1. Kommende stævne  
*Der er styr på stævnet som afholdes 8.-9. maj*

## Juniorudvalg:

2. Ponygames status  
*Alt udstyr er hos Sannebo. Der ydes 2.000 kr. i tilskud til Sannebos tur til Wilhelmsborg.*
3. Hvordan går det med de unge?  
*Punktet blev debatteret*

## Evt:

4. Akademisk dressur nye datoer  
*Vi skal muligvis leje faciliteterne ud igen. Nærmere info afventes*
5. Rytterprøver 3 og 4 afvikles den 6. samt den 10. maj af Gitte og Lone samt dommer
6. Køkken  
*Køkkenelementerne som opbevares rummet under rytterstuen skal muligvis sælges. Vi skal først have etableret et nyt køkken, men forventer ikke at få brug for så mange elementer.*